
 
IMPORTANT 
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
17.01.2020 
 
Vineri, 17 ianuarie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Ajustarea planului de școlarizare și revenire pentru rețeaua școlară a Municipiului Deva 
II. Stabilirea numărului de locuri pentru CNME, selecția 15 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  

I. 1. Se acordă aviz conform proiectului de HCL transmis de Primăria Municipiului Deva. 
2. Se aprobă funcționarea claselor/grupelor astfel: Liceul Teoretic Ghelari - 3 formațiuni la gimnaziu și 
Grădinița ”Floare de colț” Brad” - 9 grupe. 
3. Se respinge solicitarea Colegiului Național ”Mihai Eminescu” Petroșani privind aprobarea a 4 clase de liceu 
teoretic datorită numărului de elevi și a prevederilor 60% tehnologic și 40% teoretic. 
4. Se aprobă solicitarea Liceului Teoretic ”Silviu Dragomir” Ilia de întregire a fracțiunilor clasei a IX-a 
profesională, datorită suplimentării cererilor agenților economici. 
 

II. Se aprobă un număr de 30 locuri pentru selecția în cadrul Corpului Național de Experți în Management 
Educațional (CNEME), precum și componența comisiei CNEME, conform anexei. 

 
Anexele la ce se face referire în articol sunt postate la rubrica DOCUMENTE MEN, ISJ, CCD–SEDINȚE CA al ISJ. 

 


